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3. COMMISSION DES NOTATIONS, DES UNITES ET DE
L’ECONOMIE DES PUBLICATIONS

PrESIDENT: M. E. STROMGREN, Director of the University Observatory, Copenhagen,
Denmark.

MzeMBRES: MM. Bosler, Chant, Eddington, L. Grabowski, Horn d’Arturo, Kao Lou,
Ludendorff, Russell, Schlesinger.

At the Paris meeting in 1935 the following resolutions of Commission 3 were
adopted by the Union:

I. Que la liste préliminaire de notations préparée par le Président de la Com-
mission soit, aprés certaines modifications, imprimée dans les Transactions de
I'Union A titre de liste recommandée provisoirement, et que les astronomes in-
téressés A la question soient invités 4 adresser au Président de la Commission les
changements qu’ils y suggéreraient.

2. Que1’Union donne son approbation a la publication d’un complément mention-
nant les changements et additions 4 la liste des Observatoires et des Astronomes
publiée en 1931, sous les auspices de I'Union, par 1'Observatoire Royal d’Uccle.

3. Que I'Union consacre, si possible, une somme n’excédant pas cinq cents
francs or, 4 aider la publication de ce complément.

The provisional list of notations was printed, as an appendix to the report
of Commission 3, Trans. I.A.U. &, 18, 1935. A number of astronomers com-
municated to the President of the Commission suggestions of changes. On the
basis of these suggestions a corrected list of notations was prepared.

Reprints of this list were circulated to the various observatories and suggestions
of changes invited. In response to this a number of suggestions were received.

A supplement to Les Observatoires Astronomiques et les Astronomes (cf. above),
prepared by P. Stroobant, E. Delporte, J. Delvosal, F. Moreau and H. L. Vander-

linden, was published in 1936.
EL1s STROMGREN

President of the Commission
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